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      Juni 2025. 

Kære beboer. 

Så er 1. halvdel af 2025 gået. Det er blevet sommer, forhåbentlig snart med sol og knap så meget regn. 

Dette nyhedsbrev er en kort status over foreningens aktiviteterne i det først halvår af 2025. 

 

På årets ordinære generalforsamling i februar, blev bestyrelsen genvalgt og sammensætningen og 

ansvarsområderne blev fordelt som følgende: 

Bestyrelsen  

 

Forperson Jens Peder Gregersen 
Horsbred 110 
Kontakt for: økonomi, kommunekontakt, ejendomsmægler henvendelse  
  
Næstforperson Morten Kyhl-Hammergart 
Horsbred 53 
Kontakt for: grønne områder, filtre   
  
Sekretær Jan Nyboe 
Horsbred 67 
Kontakt for: kabelnet/YouSee  
   
Bestyrelsesmedlem Michael Johansen 
Horsbred 51 
Kontakt for: grønne områder, filtre     

 

 

På mødet blev de kommunale deklarationer, gældende for vores ejerforening, drøftet. Bestyrelsen vil, 

forhåbentlig i samarbejde med kommunen, gennemgå deklarationerne og komme med evt. forslag til 

ændringer. 

Hække. 

Der er flere der efterhånden fjerner de deklarationsbestemte ligusterhække. Bestyrelsen vil på det 

kraftigste opfordre til hurtig genplantning, inden Vallensbæk Kommune inddrages i situationen.  

Fællesarealer. 

Foreningens fællesarealer er ikke beregnet til, at den enkelte kan deponere diverse privat affald, det skal 

fjernes straks. Når den enkelte har arbejdet med hegn og lignende på fællesarealerne, er det den enkelte 

husejer der skal udjævne græsset, samt selv slå dette de første på gange. Foreningens gartner ønsker ikke 

at få ødelagt sin græsslåmaskine, og slår derfor ikke de arealer hvor der har været arbejdet. Arealet 

fremstår derfor noget rodet.  

Internet. 

Vores aftale med YouSee omkring internet har nu fungeret et halvår. Bestyrelsen har ikke modtaget mange 

henvendelser, så vi håber at alt fungerer tilfredsstillende. 

 

about:blank


Vejforskønnelse. 

Vallensbæk Kommune afsatte penge på budget 2025 til forskønnelse af Horsbred (som på Syvhøjvænge og 

Nørrebred). Bestyrelsen er blevet lovet at vi inddrages før arbejdet igangsættes. Pt. har vi intet hørt og tror 

ikke det bliver før foråret 2026. 

  

I ønskes alle i god og forhåbentlig dejlig sommer. 

 

Bestyrelsen 

 


